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前言

　　《高中英语一课一练》作为新教材高中英语课本的配套练习用书，对巩固知识、提高能力方面起
了很好的辅助作用。
经过实践使用后，我们听取了有关方面的意见，对各册进行了全面修订，目的是更好地为英语教学服
务。
修订后的《英语一课一练》保留了原书的设计框架，但较大幅度增加了练习量。
具体安排是：扩大听力部分的容量，删去了单词听力辨音，增加了听对话、听短文两项内容；语法和
词汇方面各个项目都增加了练习；多项选择、翻译等综合运用方面的项目也都分别调整或适度增加了
内容。
希望修订版能更好地帮助同学们边学边练，扎实地提高英语实用能力，在掌握英语方面取得良好的成
绩。
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内容概要

　　《英语一课一练（高3年级用）（修订本）》作为新教材高中英语课本的配套练习用书，对巩固
知识、提高能力方面起了很好的辅助作用。
经过实践使用后，我们听取了有关方面的意见，对各册进行了全面修订，目的是更好地为英语教学服
务。
修订后的《英语一课一练（高3年级用）（修订本）》保留了原书的设计框架，但较大幅度增加了练
习量。
具体安排是：扩大听力部分的容量。
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章节摘录

　　1. A. The speaker is warning his classmate of the exam.　　B. The speaker is advising his classmate to take the
exam.　　C. The speaker is advising his classmate to review all the texts in order to do well in the exam.　　D.
The speaker is warning his classmate against the difficult exam.　　2. A. The speaker is asking the listeners to leave
at once.　　B. The speaker is requesting the listeners to remember to take every-thing with them.　　C. The
speaker is demanding that the listeners should be left behind.　　D. The speaker is telling the listeners to follow
him.　　3. A. The speaker has set aside more money for a possible emergency.　　B. The listener has set aside
more money for a possible emergency.　　C. The speaker doesnt believe what the listener said.　　D. The
speaker suggests the listener setting aside more money for a pos-sible emergency.　　4. A.Certainly， he will be a
top student.　　B. He is sure that he will be a top student.　　C. He is sure of being a top student.　　D. It is
certain that he was a top student.　　5. A. The speaker is questioning whether the listener makes good use of time
in class.　　B. The speaker is suggesting the listener not making good use of time in class.　　C. The speaker is
suggesting the listener making good use of time in class.　　D. The speaker doesnt believe the listener.　　⋯⋯
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